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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
CUMI offers high purity Super Refractories for non glass contact areas

Regenerator
Melter
Distributor and Forehearth
Feeder Expendable

CUMIZON & CUMIZITE Zirconia mullite refractories are specially meant for applications that encounter alkaline vapour attack. They have good load
bearing capacity, high refractoriness and high hot strength.

CUMIZON for Melter Bottom Blocks, 
Filler Blocks below silica crown skew Blocks 
CUMIZITE for

Forehearth sub structure
Borosilicate furnaces:
Forehearth superstructure
Spout burner blocks
Regenerator Top checkers
Regenerator Crown

ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
CUMI Super Refractories a market leader in the manufacture of specialty refractory products in India since 1965 with technical know-how from
Carborundum USA. The division specializes in the manufacture of both fired and monolithics range of refractories catering to the critical and
demanding high temperature applications for various industrial applications.

Primary product lines in the Fired range include Silicon Carbide, Nitride Bonded Silicon Carbide, Mullite, and Zircon- Mullite, High Alumina, and
Insulating fire bricks.

The primary product lines in the monolithics range include the Conventional Castables, Low Cement Castables, Insulation Castables, Self-flow
Castables, Gunning Materials, Ramming Masses and Laying Mortars.

Super Refractories is dedicated to providing our customers with the highest-quality, most highly effective products, systems and services. The products
manufactured conform to the ISO 9001 Quality standards and procedures, ensuring customer satisfaction.

In addition to being a leading supplier of specialty refractory in the Indian market, we serve customers in the Middle East, Asia, Europe, North America,
Australia, ASEAN and SAARC countries.

Company Profile of Carborundum Universal Ltd.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
www.glassglobal.com - Международный Портал для Стекольной Промышленности - OGIS GmbH

powered by www.glassglobal.com


